



Management Report on results up to 30 June 2018

تقرير الإدارة عن النتائج حتى ٣٠ يونيو ٢٠١٨

1. Financial Results

١. النتائج المالية

The company's turnover has decreased during the First Half of 2018 to AED 318 Million in comparison to AED 338 Million in 2017. The decrease is due to decrease in sales volume of Cement.

انخفضت عائدات الشركة خلال النصف الأول من عام ٢٠١٨ إلى ٣١٨ مليون درهم بالمقارنة مع ٣٣٨ مليون درهم في عام ٢٠١٧. ويعزى الانخفاض إلى انخفاض حجم مبيعات الأسمنت.

The company's net profit is AED 16.55 Million as against AED 31.20 Million in 2017. The lower profit has been mainly attributed to increase in energy costs for manufacturing cement.

بلغ صافي أرباح الشركة ١٦,٥٥ مليون درهم مقابل ٣١,٢٠ مليون درهم في عام ٢٠١٧. ويعزى انخفاض الأرباح بشكل رئيسي إلى زيادة تكاليف الطاقة اللازمة لتصنيع الأسمنت.

The lower investment income is as a result of both the implementation of IFRS 9 from 2018, affecting treatment of investment income in Profit & Loss Account, and Stock Market volatility.

يعود انخفاض دخل الاستثمار إلى تنفيذ كل من المعيار الدولي لإعداد التقارير المالية رقم ٩ لعام ٢٠١٨، والذي أثر على معالجة إيرادات الاستثمار في حساب الربح والخسارة والتقلبات في سوق الأسهم.

The Company's shareholders' equity is AED 1,432 Million, which is higher than for the same period in 2017.

بلغت حقوق المساهمين في الشركة ١,٤٣٢ مليون درهم، وهي نسبة أعلى من الفترة نفسها من عام ٢٠١٧.


P.J. Batavia
Chief Executive



برافين بتافيا
الرئيس التنفيذي

ص.ب. ٢٠٨٣، برج الحصن الطابق ١٤، شارع البنوك الروله - الشارقة، الامارات العربية المتحدة

P.O. Box 2083, Al Hisn Tower - 14th Floor, Bank Street, Rolla - Sharjah, United Arab Emirates

هاتف: ٠٣-٠٢-٥٦٨٦١٠٢/٥٦٨٤٦٨١/٥٦٩٥٦٦٦/٥٦-٠٦، فاكس: ٥٦٨٣١٧١، 5683171، 06-5695666/5684681/5686102-03، Tel.:

E-mail: scidcho@eim.ae, Website: www.sharjahcement.com